
paraplu te proberen de eigen
beleidsdoelstellingen te laten toetsen
door het algemene stichtingsbestuur.
Wij kunnen hierbij dan laten zien dat
de consensuspolitiek in dit land even
creatief is als altijd, als het erom gaat
iedereen mee te krijgen in dit
belangrijke proces. Ik wacht de
reactie van de minister af. Mijn
fractie ziet dit in ieder geval als de
''beste'' oplossing om de inzet van
een ieder maximaal te doen zijn. Wij
hopen in ieder geval dat iedereen bij
deze kwestie in dezelfde richting
kijkt.

In eerste termijn ben ik op het
doelgroepenbeleid ingegaan. De
minister heeft gezegd dat het lastig
is om met doelgroepen te werken.
Hoewel ik het daar niet helemaal
mee eens ben, kan ik mij dat wel
voorstellen. Wij zijn hier immers om
naar elkaar te luisteren. Toch meen ik
dat het voor de minister mogelijk
moet zijn, een aantal groepen bij de
instroom, de doorstroom en
uitstroom te volgen. Ik doel hierbij
vooral op de meisjes, de allochtonen
en de gehandicapten. Deze drie
groepen moeten volgens mij de
aandacht van een ieder krijgen, ook
de aandacht van de minister. Ik zie
graag dat de minister deze groepen
volgt en op een gegeven moment
aan de Kamer rapport uitbrengt over
de ontwikkeling van hun positie
binnen de ROC's. Dat is belangrijk
voor hun maatschappelijke kansen.
Dit wil ik graag in een motie
uiteenzetten. Ik hoop dat de minister
haar ziet als een steun voor zijn
beleid.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

overwegende, dat in het wetsvoor-
stel Educatie en beroepsonderwijs
geen specifiek doelgroepenbeleid
wordt voorgeschreven aan regionale
opleidingscentra;

voorts overwegende, dat jongeren
van allochtone afkomst, meiden en
gehandicapten in uiteenlopende
mate behoefte hebben aan extra
begeleiding, ook als zij aan een
reguliere scholingstrajecten
participeren;

van mening, dat aan deze behoefte
tegemoet gekomen dient te worden

ter bevordering van de kansen van
deze groepen op de arbeidsmarkt;

verzoekt de regering de inspannin-
gen van de ROC's op dit terrein
nauwgezet te volgen en daarvan
voor eind 1996 aan de Kamer verslag
te doen,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door het lid Rabbae.
Naar mij blijkt, wordt zij voldoende
ondersteund.

Zij krijgt nr. 45 (23778).

De heer Rabbae (GroenLinks):
Voorzitter! Soms kan ik constateren
dat de zwakke groepen en de
jongeren die de heer Van Gelder
heeft genoemd, hierbij op de
achtergrond ook een rol spelen. Ik
heb begrepen dat de minister en de
heer Van Gelder dezelfde vraag van
de zes met ''ja'' beantwoorden. Er is
dus een duidelijke harmonie tussen
deze heren van een partij. Dat had ik
ook niet anders verwacht. Het gaat
echter om het beleid.

Ik twijfel geenszins aan de
principieÈ le houding van de minister
tegenover deze jongeren, maar ik
heb wel grote zorgen over de
middelen. De minister heeft daar ook
zorgen over. Ik meen dat ik mij
daarin niet vergis. Hoe kunnen wij
ervoor zorgen dat er genoeg
middelen zijn om deze jongeren tot
hun recht te laten komen binnen de
ROC's? Ik hoop dat de minister
hierop straks een afdoende antwoord
geeft. Zo niet, dan wil ik hierover
nog een uitspraak aan de Kamer
voorleggen.

Ik dank de minister voor het
toezenden van het rapport van de
inspectie. Ik constateer, dat het niet
te veel moeite heeft gekost om ons
dat rapport toe te sturen. Wellicht
kan op deze ervaring in het vervolg
worden teruggegrepen. In dit rapport
zegt de inspectie dat wordt bevreesd,
dat instellingen bodemgroepen
weren vanwege het imago van deze
instellingen. Dat is een zorgelijke
ontwikkeling. De minister onder-
schrijft en verafschuwt dit. Volgens
de minister moet dit een onderwerp
van studie zijn. Wil de minister deze
studie entameren? En zo ja, wanneer
wil hij dat doen? En wanneer kan zij
volgens hem worden afgerond? Wij
zijn geõÈnteresseerd in de resultaten
van deze studie.

Voorzitter! Ik kom te spreken over
de relatie tussen de ROC's en de
RBA's. De heer Cornielje heeft een
motie hierover ingediend. Die wordt
door mij ondersteund. Ik sluit mij
daar dus volledig bij aan.

De minister is van mening dat de
bekostiging beter in een algemene
maatregel van bestuur kan worden
geregeld. Mijn fractie ziet dat niet zo.
De heer Cornielje is met de andere
collega's tot een soort compromis-
figuur gekomen. Mijn fractie blijft
echter ten principale voor een
bekostigingswet die hier aan de orde
gesteld moet worden. Ik wacht het
antwoord van de minister op dit punt
af. Ik zal bezien of er voldoende
draagvlak is voor een uitspraak van
de Kamer op dit punt.

De voorzitter: De minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen zal morgenmiddag in tweede
termijn antwoorden.

De algemene beraadslaging wordt
geschorst.

Sluiting 21.20 uur

©

Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter ter
zake gedane voorstellen:

1. de volgende brieven:
twee, van de staatssecretaris van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, ten geleide van het kwartaal-
overzicht omzetting van
EG-richtlijnen in nationale regelge-
ving naar de stand van 31 maart
1995 (21109, nr. 80);
een, ten geleide van acht fiches die
werden opgesteld naar aanleiding
van het overleg door de Werkgroep
Beoordeling Nieuwe Commissie-
voorstellen (22112, nr. 50);

twee, van de minister van Justitie,
te weten:
een, ten geleide van nadere
informatie over de uitlevering van de
ter zake van de ontvoering van de
heren Heineken en Doderer
(23900-VI, nr. 25);
een, over het indienen van een
gratieverzoek (amendement stuk nr.
9) (23960, nr. 13);

twee, van de minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, te weten:
een, ten geleide van een rapportage
van de inspectie ''Grenzen van het
Vormingswerk'' over de positie van

Rabbae

Tweede Kamer Ingekomen stukken
17 mei 1995
TK 77 77-4662



de deelnemers aan het Vormings-
werk voor jeugdigen op basis van de
taakstelling van het BVJ 1994 (23778,
nr. 35);
een, ten geleide van het kabinets-
standpunt over de wachtgeld-
problematiek (23900-VIII, nr. 94);

een, van de minister van Defensie,
over mogelijk wangedrag van
Nederlandse militairen in het
voormalige JoegoslavieÈ (22181, nr.
96);

een, van de minister van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, ten
geleide van twee documenten met
betrekking tot het verzurings-
onderzoek (18225, nr. 65).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

2. de volgende brieven:
een, van de staatssecretaris van

Binnenlandse Zaken, ten geleide van
het RBB-advies over het voorontwerp
Kaderwet adviescollege;

een, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over het installeren van de
commissie Leerlinggebonden
Financiering in het Speciaal
Onderwijs;

een, van de minister van Verkeer
en Waterstaat, ten geleide van het
ontwerp-besluit wijziging Voertuig-
reglement en Kentekenreglement;

twee, van de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, te weten:
een, ten geleide van de rapportages
''De onderkant van het loongebouw;
de laagste lonen in cao's'' en
''CAO-afspraken 1994'';
een, ten geleide van de brochure
''Emancipatie en cijfers''.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies ter afdoening en niet te
drukken;

3. een brief van J.W. Meijer, over de
politiek.

De voorzitter stelt voor, deze brief
door te zenden aan de betrokken
commissie.
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